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INTERPELACJA

Dot: uporz4dkowania terenu migdry tartakiem, a Urzgdem Miasta.

W odpowi edzi Pana Burmistrza z dnia 12 marca 2019 r. na mojq interpelacjE w sprawie

uporz4dkowania terenu miEdzy Urzgdem Miasta, a tartakiem z)olonq w dniu 27 hrty 2019 t
nie odni6st sig Pan do sprawy utrzymaniaporz4dku na w/w terenie, natomiast powolal si9 na

swoje stanowisko wyra2one w piSmie z dnia 19 09 2018 r. kt6re dotyczy projektu inwestycji z

udzialemfunduszy unijnych pn,,Ochronaprzed powodzi4 oraz poprawa jakoSci w6d zlewni

Wierzyca na terenie miasta KoScierzyna- etap IV" i rewitalizacji ilw terenu, co w sumie

odpowiedziq na temat interpelacji nie jest. Przyznajg, wycigto kilka drzew, ale nadal pozostala

do wycinki wigkszoSd suchych drzew stwarzajEcych niebezpieczeristwo dla ptzypadkowych

przechodni6w. Po wybiEtych drzewach zalegawiele galgzi,kt6relqcznie ziuL butwiejqcymi

czgsciami powalonych drzew i r62nymi odpadkami w postaci puszek, papier6w, butelek

plastikow zamienily ten teren w Smietnisko.

TJwaZam, Ze mieszkaicy zasluguj4 na wigkszl dbaloit o estetykq otoczenia i oczekuj4 od

pana rzeczywistego zaangaaowania w wyZszy poziom estetyki miasta artiZeli obecnie Pan

Burmistrz im oferuje.

W zwi4zku z tym pytam, czy Pana zdaniem inwestycja kt6ra dopiero ma powstad w

najbli1szych latach na czgsci w/w terenu, a potem jego rewitalizacjapozwalado tego czasu na

zaniechanie utrzy mania porz4dku na tym terenie?
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